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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
Poletne počitnice niso zavrle uresničevanja sprejetih • 
projektov

Po sledeh napredka naše občine v letu 2009• 

Grad tuštanj – prebujajoči se biser v Moravški dolini• 

September je tu• 



Obvestila

www.moravce. si

VABILO
KD Grajski oktet vas vabi vse, ki uživate 
poslušanju slovenskih in tujih ljudskih 
in umetnih pesmi, na koncert, ki bo v  
soboto, 29. avgusta 2009, ob 20:00 v 
atriju gradu Tuštanj. 
Gost koncerta bo priznani mehiški 
ansambel Mariachi Viajeros, ki bo kon-
certno dogajanje popestril z izvajanjem 
priljubljenih mehiških in tudi ostalih 
svetovno znanih skladb.
 

Lepo vabljeni!

Društvo krajanov Limbarska gora 
VABI

na 4. koncert domače glasbe
in obuditev starega kmečkega običaja

Slovo poletju z 
glasbo

na Limbarski gori
ki bo 30. avgusta 2009 

ob 15. uri
Nastopili bodo:

Ansambel SPEV • 
Moravški trio• 
Johanca in „Pevci tretje generacije DU iz • 
Moravč“
mladi glasbeni talenti• 

Prikupno dekle Johanca vam bo v moravškem 
narečju povedala vse o tem, 
kako so nekdaj kosili in spravljali seno,
pevci pa bodo ob spremljavi harmonike obudili 
pesmi koscev.
Prireditev bo pod šotorom, ob vsakem vremenu.
Vstopnice bodo v prodaji eno uro pred 
prireditvijo.

Pridite!  Prijetno in zabavno bo!

CENTER ZA SOCIALNO DELO DOMŽALE

Obvestilo dijakom in študentom glede 
uveljavljanja pravice do državne štipendije

Sporočamo, da je MDDSZ objavilo javni poziv za dodelitev 
državnih štipendij na svoji spletni strani www.mddsz.gov.si, 
in sicer pod »Javni poziv in vloga za dodelitev državnih 
štipendij 2009/2010«.
Kandidati lahko natisnejo obrazec iz spletne strani Ministr-
stva za delo, družino in socialne zadeve oz. bodo na voljo 
v knjigarnah od 10. julija dalje. Z obrazcem, ki se nahaja 
na spletni strani oz. ki bo na voljo v knjigarnah uveljavljajo 
nadaljnje prejemanje državne štipendije tudi štipendisti, ki 
so v preteklem šolskem oziroma študijskem letu (2008/2009) 
že prejemali državno štipendijo. 
Rok za oddajo vloge
Za kandidate, ki prvič uveljavljajo državno štipendijo, rok 
ni omejen. 
Za kandidate, ki so v preteklem šolskem oz. študijskem 
letu (2008/2009) že prejemali državno štipendije, je rok 
za oddajo vloge za nadaljnje prejemanje štipendije 16. 
september za dijake in 14. oktober za študente. 
OPOZORILO: V primeru, da štipendist ne predloži vloge 
za nadaljnje prejemanje štipendije v zgoraj navedenem 
roku, mu bo štipendijsko razmerje v šolskem/študijskem letu 
2009/2010 mirovalo!!!

Želimo vam prijetne počitnice 
Delavci CSD Domžale
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Novice iz Moravške doline 
Avgust 2009, Letnik X, Številka 7.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, 
ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov 
uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 
7231229. Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc 
Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez 
Vidic. E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: Vojka 
Rebolj. Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, 
Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 29. septembra 2009. 
Vaše prispevke pričakujemo do 9. septembra.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7321-044; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 12; 13 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Po krajšem poletnem premoru je pred vami 

spet nova številka Novic. Čeprav je delovna 
vnema nekaterih članov našega uredniškega 
odbora malo pojenjala, smo toliko bolj veseli 
vaših prispevkov. Ti kažejo na pestro društve-
no in kulturno življenje v občini. Trudimo se, 
da bi to bogato bero odsevalo tudi naše gla-
silo.

Bogatejši pa smo tudi materialno. Z vese-
ljem vas na več mestih obveščamo o novih 
pridobitvah. Končani so nekateri odseki cest in 
vodovodov. Toda gradi se naprej. V delu je še 
nekaj cest po katerih se bomo vozili po asfaltu, 
sanira se vodo hram v Moravčah in pokopa-
lišče v Pečah. Pa še bi lahko naštevali. Po za-
gotovilih župana se bo gradnja doma starejših 
začela takoj, ko bo pridobljeno gradbeno do-
voljenje. In to bo baje kmalu.

Nova pridobitev je še en oddelek vrtca, v ka-
terem bo poskrbljeno za 22 malčkov, skupaj 
pa za več kot 160 predšolskih otrok. Sicer bo 
v novem šolskem letu obiskovalo šolo več kot 
520 učencev. Za vso to mladino skrbi 105 za-
poslenih in, če se ne motimo, gre za največji 
kolektiv v naši občini. Članek ravnateljice nam 
razkriva, kako kompleksen sistem je šola in iz 
koliko podsistemov je v resnici sestavljen. 

Čas je tudi za spravilo kmetijskih pridelkov. 
Čeprav je klasičnega kmetovanja vedno manj, 
pa vseeno upamo, da bo vložen trud popla-
čan.

Lep preostanek poletja vam želim! 

Odgovorni urednik

3avgust 2009



Županova stran

Poletne počitnice niso 
zavrle uresničevanja 
sprejetih projektov
G. župan, smo v času kislih kumaric. Ali to vpliva 
tudi na aktivnosti v občini? 

Ne, nikakor. Dokončali smo vrsto projektov predvsem 
na cestni infrastrukturi. Pripravljamo pa še asfaltiranje 
ceste Zg. Prekar – Ribče, odsek v Vinjah, ter krajši odsek 
za rekonstrukcijo in asfaltiranje v Imenjah. Čaka nas še 
1200 m rekonstrukcije in asfaltiranja med Zalogom in 
Veliko vasjo in dokončanje ceste na Goričici, kjer smo 
pridobili soglasja za priključek na državno cesto. Prav 
tako nadaljujemo s potrebnimi aktivnostmi za dokončanje 
cest med Križatami in Pretržem, Zg. Javoršico in občinsko 
tromejo ter Kovačijo in Grmačami. Za zadnja odseka smo 
naročili geodetsko odmero, saj potekata trasi po pretežno 
privatnem zemljišču in je odmera potrebna za dogovore 
z lastniki. Nadaljujemo tudi s cesto v Novih Stegnah in 
vso infrastrukturo, ki bo v cesto vgrajena.

Toda ceste so le del infrastrukture?

Res je. Poteka vrsta dejavnosti, ki javnosti niso toliko na 
očeh. Vzemimo na primer prestavitev črpališča vode, ki 
poteka sicer na območju občine Lukovica, namenjeno 
pa je izključno preskrbi Negastrna in v nadaljevanju še 
zaselka Podoreh, kjer bomo že letos pričeli z gradnjo 
vodovoda. Investicijo pokrivamo delno s sredstvi občine, 
večino pa prispeva DARS. Že poldrugi mesec poteka 
adaptacija vodo hrama v Moravčah, ki vse od leta 1931 
ni bil temeljito obnovljen. Naj še omenim, da bomo v treh 
tednih pričeli z gradnjo vodovoda Soteska – Podstran, 
upamo pa tudi, da se bodo do septembra razjasnili pro-
blemi okoli vodovoda Straža – Brinje in bomo dela, v 
okviru planiranih sredstev , do zime dokončali. 

Kaj pa na drugih področjih?

Prav danes (pogovor je potekal 18.8, op.p.) je začelo 
Komunalno podjetje Ljubljana s sanacijo obzidja pri 
pokopališču v Pečah. Žal se je izkazalo, da so poškodbe 
bistveno večje kot smo predvidevali. Računamo, da bo 
obnova uspešna in obzidje ne bo več ogroženo. Vsa dela 
so usklajena z župniščem in lastnikom zemljišča, ki je 
pokazal veliko razumevanja.

G. župan, ne morem mimo stalne teme doma sta-
rejših. Ali se kaj dogaja?

Pojavlja se veliko govoric, češ, da smo odobrili nekomu 

Pogovor z županom Martinom Reboljem

30 tisoč evrov odškodnine, da smo bili prisiljeni popol-
noma spremeniti projekt in celo, da smo idejo izgradnje 
opustili. Nič od tega ne drži, razen,  da smo začasno 
umaknili predvideno gradnjo lekarne. Postopek za pri-
dobitev gradbenega dovoljenja se nadaljuje in v kratkem 
pričakujemo ustno obravnavo na upravni enoti.

Oddana je tudi vloga za gradnjo nove transformatorske 
postaje, ki bo pokrivala potrebe tega dela Moravč in seveda 
tudi bodočega doma. V tem delu načrtujemo za naslednje 
leto rekonstrukcijo ceste, ki jo bomo ustrezno razširili in 
tako zagotovili varno pot šolarjem in drugim občanom. 
Trenutno potekajo intenzivni pogovori z lastniki zemljišč.

Spoštovane občanke in občani! Dragi mladi!

Ob pričetku šolskega leta želim vsem mladim, 
ki se vsakodnevno odpravljate v šole varno 
pot, dober učni uspeh in prijetno družbo! 
Vsem, ki jih poklic veže na vzgojo mladih 
in staršem pa želim dobrega sodelovanja 
ob zavedanju, da so naši mladi največ, kar 
imamo!

Martin Rebolj, župan
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Kaj meni podžupan

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Smo sredi vročih poletnih 
dni. To je čas dopustov. Ne-
kateri se že vračajo, drugi pa 
z veseljem pričakujejo proste 
in brezskrbne dni, ko bodo 
lahko delali to, kar si želijo ter pozabili na vsakdanje 
težave in tegobe v službi. Žal je vsak dan več delavcev, 
ki ne odhajajo na dopust in se ne vračajo na delovna 
mesta .  Poleg stečajev, ki so posledica splošne krize, so 
največkrat glavni razlog pohlep in nesposobnost vodilnih 
delavcev, ki se ne znajdejo v novih razmerah. Mnogi so 
že pozabili na težke in  negotove čase, ki so jih doživljali 
pred  desetletji, ko so se dnevno ukinjala delovna mesta. Je 
pa sedaj  čas za nove izzive in nove ideje in ustvarjalnost, 
ko bomo prisiljeni spremeniti dosedanje miselne vzorce o 
večnem blagostanju ter življenju prek resničnih zmožnosti 
z, ki ne temelji na zdravih gospodarskih temeljih, večji 

produktivnosti, ter večji dodani vrednosti, ki je pogoj za 
dobro gospodarstvo. Žal lahko ugotovimo, da je situacija 
v naši državi še zelo neugodna in da dejansko še nismo 
dosegli dna krize, kajti brezposelnost se mesečno pove-
čuje za več kot 2000 novih brezposelnih. Z zadovoljstvom 
spremljamo poročila o napredku pri naših trgovinskih 
partnericah, kar nas navdaja z upanjem o izboljšanju 
razmer tudi pri nas.
Na srečo so razmere v naši občini dokaj ugodne, kar je 
posledica dobrega gospodarjenja. Gradbena dela, na po-
sameznih odsekih, potekajo po predvidenem planu. Dela 
potekajo v skladu z obljubami koalicijskih strank SD ,SDS 
in LDS, ko smo obljubili pospešeno gradnjo cest po obron-
kih ter hribih naše občine. Odpirajo se novi odseki cest in 
posodobljeni vodovodi. Mnogi občani so zelo zadovoljni z 
delom sedanje koalicije, ki je z dejanji prešla od volilnih 
obljub do realizacije na terenu. Vsekakor se bomo tudi v 
bodoče trudili po svojih najboljših močeh, da zadovolji-
mo želje in potrebe naših občank in občanov. Z velikim 
veseljem pričakujemo skorajšnjo izdajo gradbenega dovo-
ljenja za dom starejših občank in občanov. Z izgradnjo in 
odprtjem doma starejših občanov, bi naša občina krenila 
še na hitrejšo pot razvoja, večjo zaposlenost in predvsem 
večje zadovoljstvo starejših občank in občanov.
Vsem, ki ste na zasluženem dopustu ali nanj odhajate pa 
želim prijetne in brezskrbne dni.

Kako pa je s knjižnico, ki je drugi večji projekt?

Občina je 29. julija prejela odločbo o pravici do nepo-
vratnih sredstev iz programa razvoja podeželja, ki se 
sofinancira iz evropskega kmetijskega sklada. Odobreno 
je 200.109,66 evrov, prvi zahtevek pa moramo oddati do 
5. oktobra 2011.

Kako pa potekajo aktivnosti v zvezi s pridobivanjem 
sredstev za gradnjo in preskrbo z vodo?

Izdelan je Dokument identifikacije investicijskega projek-
ta in investicijski program, ki ju zahteva EU. Investicij-
ska vrednost skupaj z DDV znaša za našo občino 3,382 
milijona evrov in zajema vodovode Podstran, Dole pri 
Krašcah, Podgorica – Peče, Hrastnik – Kal – Tlačnica, 
Podbrdo – Grmače – Dešen in vključitev novega vodnega 
vira. Začetek gradnje je previden v letu 2011. V Moravčah 
imamo izdelano vso projektno dokumentacijo. Ker se tu in 
tam sliši, da delam precej samostojno, naj poudarim, da je 
občinski svet že leta 2007 sprejel sklep o načrtu razvojnih 
programov in določil, da se pripravi dokumentacija za 
kandidiranje za evropska sredstva. Pravkar smo prejeli 
še drugo varianto rešitve odvajanja odpadnih vod. EU 
postavlja namreč pri odobravanju sredstev dva kriterija: 
ekološki in ekonomski.

Precej pereča problematika v občini je raba prosto-
ra. Kaj lahko sporočite zainteresiranim občanom?

Občinski prostorski načrt je pripravljen v delovni verzi-

ji. Zaradi pomembnosti dokumenta, ki bo za  desetletje 
določal smeri razvoja občine, sem prepričan, da ga mo-
rajo podrobno obravnavati vsi odbori občinske sveta. Po 
obravnavi pripomb gre dokument v državne institucije, 
ki bodo dale smernice za prostorski načrt. Če bo delo 
potekalo po načrtih, lahko računamo, da bo prva javna 
razgrnitev konec oktobra tega leta.

V kratkem se spet odprejo šolska vrata. Se nam 
obetajo kakšne novosti?

Podobno kot druge občine, se tudi pri nas srečujemo s po-
manjkanjem prostorskih kapacitet v vrtcih. Oktobra bomo 
tako odprli dodatni oddelek v osnovni šoli, ki bo namenjen 
22 malčkom druge starostne skupine. Proučujemo možnost 
prizidka k vrtcu, ki bi nam v naslednjem letu omogočil 
odprtje še enega oddelka. Nato pa upamo na pričetek 
gradnje podružnične šole in vrtca na Vrhpoljah leta 2011. 
Po razgovorih na šolskem ministrstvu so pričakovanja za 
pridobitev državnih sredstev realna. Pripravljena je tudi 
predpogodba o nakupu potrebnega zemljišča.

Naj rečem še besedo glede šolskih prevozov. Na pomlad 
je bilo kar nekaj pripomb, češ da se potroši preveč 
denarja. Imenoval sem komisijo, ki jo vodi eden izmed 
podžupanov. Ker do zaključka šolskega leta nisem dobil 
nobenih novih pobud, sva se z ravnateljico dogovorila, 
da se obseg šolskih prevozov v prihajajočem šolskem letu 
zadrži v nespremenjenem obsegu. 

EV
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Kaj meni podžupan

Nismo pričakovali, da se o vladi piše izključno 
pozitivno, ali da bi se zamolčale napake, če jih 
naredi, vendar je to kar se počne v zadnjem času, 
v resnici postalo hudo moteče. Kritizirajo »de-
sni«, ker so izgubili volitve in kritizirajo levi«, ker 
so pričakovali položaje (Kar je žal v preteklosti 
bila praksa.). Poglejmo samo nekaj področij. Zunanja 
politika je bila ena prvih tarč (Češ, da imamo tri in več 
zunanje ministre, zaposlitev Rupla…). Pa se je prav ta 
politika prvikrat pokončno postavila v bran naših meja. 
Gospodarstvo: Vsi vemo, da je slovensko gospodarstvo 
izvozno usmerjeno, torej odvisno od gospodarstva  v 
naših največjih partnericah (Nemčija, Francija., Italija..), 
torej odvisno od okrevanja teh gospodarstev. Kljub 
temu je nezaposlenost v Sloveniji za vsaj 2% manjša, 
kot v naših zunanjih partnericah, čeprav smo veliko bolj 
ranljivi prav zaradi izvoza. Torej so ukrepi vlade na tem 
področju dobri. Poleg tega vsi pozabljamo, da propadajo 
podjetja, ki bi morala biti že pred leti prestrukturirana 
(IUV, Mura, LTH, Rogaška..). Je pa res, da je bilo v prete-
klih letih zaradi napihnjene konjukture gospodarstva in 
kreditov, denarja dovolj in je bilo takratni oblasti ljudem 

lahko prikazovati namišljeno uspešnost vladanja z deli-
tvijo denarja, ki ga bomo in bodo vračale še generacije 
za nami. Divja privatizacija – tajkunstvo: Prvič v kratki 
zgodovini samostojne države se s problemom spopa-
dajo pristojne institucije in ne politika. Prvi rezultati se 
kažejo (Šrot, Bavčar). Poraba evropskih sredstev: Do 
lanskega leta je bila Slovenija neto plačnica v evropski 
proračun. V sedmih mesecih sedanje vlade  se je stanje 
prvič obrnilo v pozitivno smer, torej smo do sedaj črpali 
70 mio več kot smo plačali. Tudi iz gospodarstva je sli-
šati, da so ukrepi vlade šli v pravo smer in da je realno 
pričakovati izboljšanje. Zaradi sistematičnosti ukrepov, 
katerih se loteva vlada, je pričakovati, da se bodo zadeve 
sistemsko postavile na svoje mesto na vseh področjih 
in da bomo na koncu lahko vsi zadovoljni.

OOSD Moravče

Roman 
Cerar 

Podžupan občine 
Moravče

Na zadnjih sejah Občinskega 
sveta  se vse pogosteje poja-
vljajo očitanja opozicije, da 
v Moravčah ni demokracije 
in da svetniki iz koalicijskih 
vrst samo sedimo in glasujemo in nismo pripravljeni o 
ničemer razpravljati. O tem, da vsi mehanizmi, ki jih je 
uvedla demokracija delujejo, ni nobenega dvoma, saj ste 
nas volivke in volivci na podlagi predstavljenih programov 
strank izvolili v ta Občinski svet.
Svetniki iz vrst programske koalicije imamo veliko sestan-
kov na katerih se vse odločitve proučijo in uskladijo. Na 
sejah občinskega sveta smo se pripravljeni pogovarjati z 
opozicijskimi svetniki, ne pa prepirati. Bilo je že kar nekaj 
poskusov, ki so se končali s prepiri in z obtoževanji brez 
resnih argumentov. V samem izhodišču programa razvo-
ja Občine obstajajo velike  razlike in različni pogledi in 
načini razreševanja le-teh. Koalicija zagovarja izgradnjo 
doma starejših občanov, opozicija pa temu nasprotuje. 
Argumenti, ki jih navaja opozicija so zgolj opravičevanje 
svojega načelnega nasprotovanja, kje in kdo bo gradil 
objekt. Prav tako je bilo veliko nasprotovanja izgradnji 
in asfaltiranju cest na naših višinskih in odročnih vaseh. 

Tisti, ki so nasprotovali z zelo neprimernimi izjavami pa 
že počasi obračajo ploščo in se kar naenkrat zavzemajo za 
boljše ceste na bolj odročne predele, kjer je bolj malo sta-
novanjskih objektov. Ne bom presenečen, če bodo najbolj 
goreči nasprotniki izgradnje doma starejših občanov, ko se 
bo ta dejansko začel graditi, in ko bo končno zgrajen, kar 
na enkrat postali prvi med prvimi, ki so projekt predlagali 
in vseskozi podpirali. 
Prepričan sem, da pri stvareh, ki so in bodo v korist vseh 
občanov ne bi smelo prihajati do nasprotovanj in nagajanj, 
saj si vsi želimo imeti asfaltno cesto, tekočo pitno vodo 
in skratka dobre pogoje za normalno življenje in pri tem 
je zadnja stvar katera  politična stranka je to predlagala 
in je bolj pomembna dejanska izvedba. Da pa bi si kdo 
osebno pripenjal zasluge, bi bilo skrajno neprimerno, 
saj se ta program izvaja s podporo treh političnih strank: 
SD, SDS in LDS in svetniki teh treh strank nosijo vso 
odgovornost in tudi njim gre zahvala, da delo poteka v 
skladu s programom. 
Sam se pri pripravi proračuna vedno prizadevam, da se 
nameni največ sredstev za ceste, vodovode  in priznati 
moram, da tukaj v programski koaliciji problemov ni. 
Imamo pa tudi drugačna mnenja in poglede o drugih 
stvareh in jih poskušamo uskladiti v kolikor je to možno. V 
začetku mandata je bilo veliko skeptikov, ki so tej koaliciji 
napovedovali kratek dah in celo pravo pogubo za občino. 
Do sedaj se nič od tega ni zgodilo. Najbolj pa sem vesel 
in zadovoljen, ker imamo kaj pokazati svojim občankam 
in občanom. Največja zasluga za tak razvoj, navkljub 
kriznim časom, pa velja volivkam in volivcem, ki so dali 
svoj glas programu dela, ki so ga te stranke predstavile 
pred volitvami.

www.moravce. si
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Politika

V lepem poletnem vremenu se je zbralo mnogo ob-
čanov občine Lukovice ter iz okoliških krajev, med 
njimi, tudi mnogo občanov iz Moravč, v idilični vasici 
Zlato Polje, kjer smo počastili 67 obletnico izgona 
Zlatopoljcev v internacijo. To je kraj v katerem je med 
vojno živelo mnogo zavednih Slovencev, ki so takoj 
po pričetku vojne pričeli sodelovati z osvobodilnim 
gibanjem. Sovražnik je, s pomočjo domačih izdajal-
cev, za to kmalu izvedel in  so Zlatopoljce izselili, 
vasi pa požgali. V govorih je bil poudarjen izjemen 
pomen upora proti okupatorju, ki je bil tudi podlaga 
današnji samostojni Sloveniji. Kako drugačna so ta 
srečanja, ki so prežeta z  ljubeznijo do domovine 
ter spoštovanjem do naše pol pretekle zgodovine, 
od govorov nekaterih desnih politikov, ki s svojimi 
izjavami vnašajo razdor in sovraštvo med slovenski 
narod. Naloga vseh politikov, tako levih kot desnih, je 

v tem trenutku reše-
vanje težke gospo-
darske krize, ne pa 
medsebojno rivalstvo 
ter razne afere, ki ne 
koristijo nikomur. V 
LDS si prizadevamo 
za čim hitrejši izhod 
iz gospodarske krize, prav tako pa za spoštovanje 
pravne države, ki bo omogočila gospodarski na-
predek ter blaginjo za vse državljane, preprečila pa 
nekontrolirano bogatenje nekaterih posameznikov, 
ki ni plod dobrega in strokovnega dela.
V upanju na skorajšnje izboljšanje težke gospodarske 
situacije, želim vsem občankam in občanom prijetne 
dopustniške dni.

OO LDS Moravče

Veliki načrti za nerazumne projekte
Ko se pripeljemo v središče Moravč, je poleg cerkve 
najvidnejša stavba poslopje, v kateri se nahajajo prosto-
ri občinske uprave. V preteklih letih je bilo za urejanje 
občinskih prostorov namenjenega kar precej občinskega 
denarja. Spodobi se, da je središče kraja urejeno, zato 
bi bilo potrebno, da se obnovi še zunanjost te markantne 
stavbe. Nikakor pa nam ni jasno, zakaj želi župan Rebolj 
občinsko upravo preseliti v kulturni dom, od tam pa pregnati 
kulturna društva. 
V občini Moravče smo ponosni na bogato dejavnost naših 
kulturnih društev in tudi na lepo dvorano v Kulturnem domu. 
Starejši krajani večkrat povedo, da so ga gradili z lastnimi 
rokami na delovnih akcijah. Sprašujemo se, zakaj bi bila 
občinska uprava v kulturnem hramu. Tja bi zagotovo bolj 
sodila že dolgo časa načrtovana knjižnica, ki bi jo lahko 
dodali kot prizidek h kulturnemu domu. Župan želi vsa 
kulturna društva strpati v en prostor nad sedanjo trgovino 

TUŠ, kjer bi bili skupaj 
še z drugimi društvi in bi 
bila obenem tudi sejna 
soba občine.  Ali je ta 
selitev  prijazno dejanje 
občine za občane? Zago-
tovo ne! Kako bodo lahko delovala vsa društva istočasno v 
istih prostorih? Koliko članov društev bo zaradi nemogočih 
terminov za vaje, sestanke, srečanja,… moralo prekiniti 
svoje udejstvovanje na ljubiteljskem področju? Ali pa je 
morda cilj sedanjega vodstva občine z županom na čelu, 
da se kultura v Moravčah čim bolj zatre? 
V Novi Sloveniji smo odločno proti preselitvi občinske upra-
ve v stavbo kulturnega doma, ker menimo, da tja ne sodi. In 
tudi vsaka selitev občine v kulturni dom bi bil velik strošek, 
ki bi ga plačali davkoplačevalci zaradi nepremišljenih idej. 
Predlagamo pa obnovo fasade na občinski stavbi, kar bo 
zagotovo pripomoglo k lepši podobi Moravč. 

OO N.Si Moravče

Veseli nas, da smo v zadnjem mesecu spet pridobili nekaj na 
novo asfaltiranih odsekov cest v naši občini, kar je postala 
že vsakoletna stalnica, ki nas spremlja nekaj zadnjih let. Z 
zadovoljstvom ugotavljamo, da naše sodelovanje pri vodenju 
občine daje vidne rezultate. 
Svetniki OO SDS Moravče s svojo podporo vsem tem pro-
jektom veliko prispevajo k pospešenemu razvoju občine in 
upamo, da se bo tudi v bodoče nadaljeval s takim tempom. 
Prav tako ugotavljamo, da se je v tem mandatu pospešil 
razvoj obrobja naše občine, tako je naša občina v svojem 
razvoju dohitela ali pa celo prehitela mnoge sosednje obči-
ne. Zadovoljni obrazi občanov, ki so po dolgih letih čakanja 
dobili spodobno cesto ali pa normalno preskrbo z vodo, 
pričajo o tem, da je bil program, ki ga v OO SDS zago-
varjamo in predstavljamo pred vsakimi volitvami, pravilna 
odločitev. Seveda pa ni pomemben program in predvolilne 
obljube, če za tem ne stojijo ljudje, ki resno mislijo in so 
sposobni zastavljene si cilje tudi izpeljati. Prepričani smo, 
da smo uresničili in še uresničujemo pričakovanja naših 
volivcev, saj so odzivi le teh pozitivni in vsi priznavajo, da 

se vsako leto ogromno na novo na-
redi na vseh področjih komunalne 
infrastrukture. Očitki opozicijskih 
strank, da delamo samo ceste in 
vodovode pa seveda ne drži. Tudi 
na vseh drugih področjih se vidi 
napredek in takšne očitke v celoti zavračamo. 
V OO SDS Moravče sodelujemo in smo za uresničevanje 
takšnega programa tudi v bodoče pripravljeni sodelovati 
z vsemi političnimi opcijami v občini. Po našem mnenju, 
občinska politika ne bi smela biti odskočišče za različne 
politične kariere na državni ravni in obratno. Ponovno 
krožijo govorice, da se v nekaterih strankah, tako kot tudi 
nekateri posamezniki že intenzivno pripravljajo na lokalne 
volitve, ki bodo naslednje leto. Rojevajo se razne koalicije 
in omenjajo se novi možni županski kandidati. V OO SDS 
Moravče tako daleč še nismo, saj menimo, da je pred nami 
še veliko dela, ki ga je potrebno čim bolje opraviti in uspešno 
zaključiti zastavljene cilje, zato o kandidatih in koalicijah 
še ne razmišljamo.  
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Politika

Počitniški čas se počasi izteka.  Ob pričetku novega šol-
skega leta želimo vsem otrokom, ki bodo prvič prestopili 
šolski prag, da bi bil ta čim bolj prijeten že na začetku in 
veliko uspeha v nadaljevanju. Vsej ostali šolajoči mladini 
od osnovno šolske, srednje šolske in visokošolske, veliko 
uspehov pri svojem študiju.

Ne končuje se samo čas počitnic, temveč se končuje pole-
tni čas in s tem tudi večina dopustov. V OO SLS Moravče 
pričakujemo, da bo občina pohitela z razgrnitvijo pro-
storskega plana, saj ta po prvotnih zagotovilih in planih 
kar močno zamuja. Glede na to, da so nekatere občine že 
uspele vzpostaviti in urediti prostorski plan, pričakujemo 
tudi od Občine Moravče, da bo s tem pohitela, brez izgo-
vorov kdo je za še ne ureditev plana kriv. Od urejenega 
prostorskega plana je odvisno kar nekaj občanov, ker bodo 
le na podlagi urejenih prostorskih planov,tudi sami  začeli 
z aktivnostmi pri gradnji. Razgrnitev prostorskega plana je 
bila že kar nekajkrat odložena, ni pa bilo javno pojasnjeno, 
zakaj se ta razgrnitev tako oddaljuje. Če smo se ustavili pri 
prostorskem planu, pa se kar samo ponuja vprašanje, kaj je 
z gradnjo Doma za starejše občane.  V našem časopisu smo 
nazadnje videli fotografijo, kakšen naj bi dom v Moravčah 
izgledal, ni bilo pa  povedano, ali točno tak dom res lahko 

stoji na tej predvideni 
parceli. Veliko se govori 
tudi o gradnji Knjižni-
ce, za katero naj bi bila 
že pridobljena velika 
sredstva. Istočasno pa 
ni nobenega pojasnila, kako se je rešila problematika glede 
Tuša. Kaj je z lokacijo za izgradnjo trgovine TUŠ?  Na vseh 
prireditvah se izključno poudarja, koalicija je naredila to 
in to … torej 8 svetnikov od 14. Nikoli pa se ne pove, da so 
tudi dosedanji župani naredili kar nekaj velikih investicij 
– gradnja prizidku šole, vrtec, veliko cest in vodovodov, 
to so investicije, ki so bile v času prejšnjih županov tudi 
opravljene. Ni se delo v Moravčah začelo šele s to koali-
cijo, delalo se je tudi že pod vodstvom prejšnjih županov. 
Seveda ne smemo pozabiti, da pa so občine v preteklosti 
razpolagale z bistveno manjšimi sredstvi. Zaposlenost na 
občini je bila za polovico manjša, saj so bila tudi sredstva 
namenjena občinam majhna, na začetku je bilo potrebno 
»zaorati ledino« in postaviti temelje za delo.

OO SLS Moravče

Kako prodajati občinsko 
premoženje?

V zadnjem času se je pojavilo kar nekaj vprašanj, kdo, 
kako in kdaj lahko prodaja občinsko premoženje. Dileme 
so se pojavljale na občinskem svetu, nadzornem odboru, 
pa tudi našem glasilu. Poskusili smo najti pravi odgovor. 
Ker pa nismo pravni strokovnjaki, naj bo to le poskus in ne 
dokončna trditev. Za to so poklicani seveda drugi!
Statut občine Moravče je bil sprejet 3. maja 1995 in 
objavljen v Uradnem vestniku 21. junija istega leta. V 77. 
členu določa, kaj sestavlja občinsko premoženje, s katerim 
mora občina gospodariti kot dober gospodar. Odločitev 
o odsvojitvi sprejema občinski svet, četrti odstavek pa je 
določal, da je za to potrebna dvotretjinska večina.
Po naših podatkih je ta osnovni akt občine doživel pet spre-
memb. Prve štiri so bile bolj kozmetične in so se v glavnem 
nanašale na krajevne skupnosti in njihov status. Zadnja, 
peta, sprememba, pa je bistveno posegla v vsebino akta 
in je bila v glavnem posledica nove zakonodaje s področja 
lokalne samouprave.
Spremembe in dopolnitve statuta, ki so obsegale kar 47 
členov, so bile objavljene v vestniku 7/98. V svojem 40. 
členu pa posegajo tudi na področje premoženja občine. 
Bistveni sta dve spremembi: občinski svet lahko pooblasti 
župana za odločanje o pridobitvi ali odtujitvi občinskega 
premoženja in črtan je bil 4. odstavek 77. člena, kar pome-
ni, da za odločanje ni več potrebna dvotretjinska večina.
Če se seveda ne pojavi še kakšna razlaga, je nujno potreb-
no brati statut skupaj z vsemi sprejetimi spremembami. 
Občinski upravi priporočamo, da svetnike, člane nadzorne-
ga odbora in še koga oborožijo s fascikli, kjer bodo zbrani 
vsi omenjeni dokumenti.

EV

Brezplačne spletne strani za NVO

Velika večina nevladnih 
organizacij nima lastne 
spletne strani, ki predsta-
vlja hitro in poceni komunikacijo z uporabniki storitev.  
Z namenom povečanja prepoznavnosti nevladnega sek-
torja in večje promocije nevladnih organizacij, v okviru 
projekta Regionalno stičišče NVO Srca Slovenije v letih 
2009 in 2010, NVO Osrednjeslovenske regije omogočamo 
vzpostavitev brezplačnih spletnih strani. 
Zakaj imeti spletno stran?
Ker jo danes preprosto morate imeti, saj vam prinaša številne 
prednosti. Z internetno predstavitvijo 24 ur na dan, vse dni v 
letu, velikemu številu uporabnikov interneta nudite predstavi-
tev vaše organizacije ter lažjo, hitrejšo in cenejšo komunika-
cijo s člani. S pomočjo spletne strani tako obiskovalci lahko 
enostavno pridobijo informacije o vaši organizaciji, vi pa jo 
lahko enostavno posodobite in urejate brez dodatnih stroškov. 
Predstavite lahko poljubno količino podatkov, ki je dosegljiva 
velikemu številu uporabnikov, kar vam omogoča najcenejši 
način promocije in predstavitve vaše organizacije. 
Kako do brezplačne spletne strani? 
Če bi tudi vi radi imeli spletno stran za svoje društvo, zavod 
ali ustanovo nam to čimprej sporočite, saj je število brez-
plačnih spletnih strani, ki jih bomo vzpostavili, omejeno. 
Poslali vam bomo navodila, vi pa pripravite vsebino in slike, 
ki jih želite objaviti na svoji spletni strani. V organizaciji 
določite osebo, ki se bo udeležila usposabljanja za admini-
stratorja spletne strani in tako tudi v nadaljevanju skrbela 
za ažurnost podatkov. Prve spletne strani NVO bodo tako 
zaživele 15. julija in si jih lahko ogledate na spletni strani 
stičišča www.srce-me-povezuje.si.

Za več informacij smo dosegljivij na: 
info@srce-me-povezuje.si ali 040 365-850.
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Aktualno

Po sledeh napredka naše občine v letu 2009
Občina Moravče v letu 2009 skrbi za enakomeren razvoj in pospešeno dela na vseh področjih. V 
polnem teku so tudi dela na komunalnem področju. Kar nekaj odsekov je že dokončanih.

Na cestnem področju 

V vasi Peče je bila narejena preplastitev odseka ceste v 
dolžini 500 m z muldami in z dodanimi hitrostnimi omeje-
valci. Asfaltno prevleko je dobila tudi okolica večnamenske 
stavbe v Pečah.

Izvedena so bila gradbena dela na odseku ceste Vinje, 
Negastrn v dolžini 200 m, kjer so neurja stalno povzročala 
škodo.

Gradbena dela na odseku ceste skupaj z brežinami ter 
asfalterska dela so bila izvedena v dolžini 500 m na relaciji 
Polsnik-Belnek. S pridobivanjem soglasij za zemljo zaradi 
širitve ceste  ni bilo problemov.

Na odseku ceste Hrastnik-Globočica v dolžini 490 m so 
bila izvedena asfalterska dela, ker so bila gradbena dela 
že izvedena v letu 2008. 

Na odseku ceste Belnek so bila izvedena asfalterska dela v 
dolžini 300 m, na že pred 10. leti izvedena gradbena dela, 
za katere so krajani takrat prispevali z lasnim finančnim 
deležem.

Na cesti Limbarska gora-Trdin so bila izvedena asfalterska 
dela v dolžini 180 m. Gradbena dela so izvedli domačini 
sami.
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Na cesti Hribce-Rudnik so bila izvedena asfalterska dela v 
dolžini 385 m, na že lansko leto izvedena gradbena dela. 
Za celotno traso so bila brezplačno odstopljena zemljišča. 
Zadovoljni vaščani so slovesno odprli cesto ter povabili 
občinarje in znance na domačo zabavo. 

Na cesti Zg. Javoršica – Sv. Trojica (do tromeje še z osta-
lima dvema občinama, Dol in Domžale) so bila izvedena 
asfalterska dela v dolžini 510 m, na že v preteklem letu 
izvedena gradbena dela. (O slovesnem odprtju ceste 
smo že poročali v prejšnji številki NMD) Svoj del ceste do 
tromeje pa so asfaltirali tudi že Domžalčani.

Zahteven poseg je bilo asfaltiranje ceste Zalog pri Morav-
čah zaradi na novo izvedene kanalizacije. Na cesti so bili 
dodani tudi hitrostni omejevalci. Obenem se je popravilo 
cesto in brežino na več delih proti OŠ in iz Moravč proti 
Zalogu.

Na področju kanalizacije
Zalog pri Moravčah: Izgrajen je bil fekalni, meteorni kana-
lizacijski kanal ter črpališče in izveden priklop na Čistilno 
napravo Moravče.

Na področju vodovodov

Izvedena je bila rekonstrukcija vodovodnega cevovoda v 
naselju Globočica v dolžini 40 m. S tem je bila dana mo-
žnost izključitve starega vodovoda v dolžini 600 m, ki je 
povzročal stalne težave.

Sanacija se izvaja na  vodohramu nad Pokopališčem, ki je 
bil zgrajen leta 1931.

Izvedena je bila prestavitev črpališča za Negastrn zaradi 
nedostopnosti in ostarelosti. Pričakuje se, da bo iz tega 
vodovoda oskrbovan tudi zaselek Podoreh.

VR

10 Novice iz Moravške doline



Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikPREVIDNO PRI NAKUPU AVTOMOBILA 
PREKO INTERNETA

V policiji smo v zadnjem času obravnavali več poskusov 
goljufije pri prodaji rabljenih osebnih vozil preko spletnih 
strani z oglasi. Vsem, ki kupujete vozilo preko interne-
ta, zato svetujemo, da ste pri tem izjemno pozorni in 
previdni! 
V večini primerov so občani sami ugotovili, da bi bili žrtve 
goljufije, če bi sledili navodilom neznanih oseb preko inter-
neta, v nekaterih primerih pa so jih na to opozorili bančni 
uslužbenci, ki so preverjali pristnost čekov in bančnega 
računa pri bankah v tujini. 
 
Kljub temu bodite pri nakupih preko interneta pose-
bej pozorni in ne nasedajte lažnim oglasom o prodaji 
različnega blaga (računalnikov, osebnih vozil in drugih 
tehničnih predmetov) preko spletnih strani. 
 Še zlasti bodite previdni, če:
• nam blago preko spleta ponujajo po neprimerno nižji 

ceni od cene primerljivega blaga na trgu,
• se plačilo za naročeno/kupljeno blago izvršuje v tujino, 

denar pa pošilja na (lažno!) ime osebe ali neposredno 
na bančni račun v tujino,

• finančni transfer poteka po sistemu Western Union, 
kjer je mogoče skriti identiteto prejemnika denarja,

• je obvezno zahtevano vnaprejšnje plačilo (nekega 
odstotka ali delnega zneska), kot razlogi za to pa so 
običajno navedeni stroški transakcije, administracije 
ipd.,

• so okoliščine posla kakorkoli sumljive.

 Vsi poskusi goljufij, na katere nas je opozorilo 
več občanov, so bili namreč izpeljani na podo-
ben način. Kako?
Storilec navadno objavi oglas za prodajo avtomobila 
novejšega letnika po neprimerno nižji ceni (okoli 5.000 
evrov), kot so vredna podobna vozila glede na letnik, model 
in prevožene kilometre. Oglasi so napisani v angleškem 
jeziku, storilec pa navaja, da je vozilo v odličnem stanju, 
brez poškodb, redno servisirano in prosto bremen (brez 
lizinga). Kot razlog prodaje ponavadi navede, da avtomo-
bila po smrti brata ali svojcev ni mogel prevzeti, ker da 
živi v tujini. 
V nekaj zadnjih primerih so storilci navedli, da je prodajalec 
v Angliji, avtomobil, ki ga prodaja, pa naj bi bil v Italiji. Avto 
naj bi bil registriran na storilčevo ime. Vsi dokumenti avto-
mobila naj bi bili urejeni, zato naj pri prodaji ne bi bilo treba 
plačevati nobenih dodatnih dajatev za nakup. Za nakup 
vozila sprejema le gotovino, poleg tega za morebitne kupce 
kot kontaktni naslov navede le svoj e-poštni naslov. 
Ko se potencialni kupec javi na oglas, mu »prodajalec« 
običajno pošlje naslednje pogoje, pod katerimi bo prišel 
in pokazal avtomobil:

• Kot garancijo zahteva ureditev depozita na kupčevo 
ime z nakazilom prodajne cene avtomobila.

• Depozit mora biti urejen pri točno določenem podjetju 
(hitri depozit MoneyGram), preko katerega lahko oseba 
pošlje denar v drugo mesto, državo, kjer ga upravičenec 
lahko prejme oz. dvigne. Ko kupec ureja depozit, mora 
kot upravičenca za dvig navesti svoje ime.

• Po opravljeni transakciji mu mora potencialni kupec 
preko e-pošte poslati skenirano potrdilo o izvedbi tran-
sakcije.

• Vsem tem postopkom naj bi sledilo srečanje na pred-
hodno dogovorjenem mestu (v primerih, o katerih smo 
bili policisti obveščeni, je bilo to mesto Videm (Udine) 
v Italiji).

• »Prodajalec« še opozori kupca, da bo provizija transak-
cije odšteta od prodajne cene avtomobila, zaradi česar 
naj opravi transakcijo 200 evrov manj, kot je prodajna 
cena vozila. Poleg tega kupca opozori, da kot namen 
transakcije navede prenos denarja, nikakor pa ne nakup 
avtomobila, kajti podjetje bi v tem primeru zahtevalo 
večjo provizijo. 

V opisanih primerih lahko predvidevamo, da “prodajalec” 
z lažnimi dokumenti dvigne gotovino, potem ko mu jo je 
kupec nakazal preko hitrega depozita in mu o opravljeni 
storitvi poslal potrdilo. Po dvigu gotovine storilec za sabo 
ne pusti sledi, saj se na internet prijavlja vedno z novimi 
e-poštnimi naslovi, ki jih ni mogoče izslediti. 

 Kako se zavarovati pred spletnimi prevarami?
Varnosti na internetu ni mogoče kupiti, ampak moramo za-
njo sami stalno skrbeti. Med večjimi napakami uporabnikov 
sta  nepoučenost o možnih nevarnostih in nepremišljeno 
delo z računalnikom. Zato je najbolj pomembno, da se 
uporabnik stalno izobražuje o računalniški varnosti, poleg 
tega pa je pomembna tudi obveščenost uporabnika o tem, 
kaj se dogaja na internetu.
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Policija svetuje

Svoje žrtve prevaranti najpogosteje privabljajo preko 
spletnih strani. Pri kupovanju na spletnih dražbah in 
plačevanju preko interneta vam zato svetujemo: 
• Vedno preverite, kdo zagotavlja varnost pri plačevanju 

na določeni spletni strani.
• Pazite na to, katere spletne strani obiskujete.
• Prepričajte se o avtentičnosti spletne trgovine (nekatere 

spletne strani so namreč danes videti zelo profesional-
no, vendar pa to še ne pomeni, da je stran res prava, 
saj lahko napadalci postavijo svoje spletne strani, ki so 
zelo podobne spletnim stranem legitimnih poslovnih 
podjetij).

• Bodite previdni pri pošiljanju elektronske pošte, da 
ne posredujete svojih osebnih podatkov in zasebnih 
informacij.

• Pazite, da osebnih podatkov in zasebnih informacij ne 
navajate na različnih spletnih straneh, v internetnih 
klepetalnicah ali novičarskih skupinah. 

• Ne smete zaupati identiteti pošiljatelja elektronske 
pošte, saj se jo da enostavno ponarediti.

• Brišite nenaročeno pošto in nanjo nikoli ne odgovarjaj-
te. Ne pošiljajte je naprej niti se ne poskušajte odjaviti 
od prejemanja.

• Ne odpirajte priponk in ne klikajte na povezave v elek-
tronski pošti neznanega pošiljatelja, razen če veste, kaj 

so. Veliko virusov je namreč zasnovanih 
tako, da se pošiljajo z lažnih elektronskih 
naslovov.

• Ne razkrivajte svojih osebnih, zaupnih in finančnih po-
datkov v odgovoru na elektronsko pošto, ki nas prepri-
čuje, naj jih posredujemo (npr. davčna številka, številka 
kreditne kartice, uporabniško ime in geslo itd.).

• Ne klikajte na povezave v dvomljivih elektronskih spo-
ročilih, ki naj bi jih poslale banke, izdajatelji kreditnih 
kartic ali podjetja, ki se ukvarjajo z elektronskimi pla-
čilnimi storitvami.

• Če niste zahtevali elektronskega sporočila od določene 
organizacije, ga izbrišite.

• Redno pregledujte bančna obvestila in izpiske za svojo 
kreditno kartico kot tudi račun, do katerega imate sple-
tni dostop.

Vsem, ki sumite, da gre za goljufijo, ali če sumite, da ste 
postali žrtev spletne prevare, svetujemo, da prijavo o 
sumu kaznivega dejanja podate na kateri koli policijski 
postaji. 
Priporočamo tudi, da kadar poslujete ali naročate preko 
spleta, shranite vsa dosedanja elektronska sporočila ali 
druge načine komuniciranja s prodajalcem ali posredni-
kom, saj bodo nadaljnji postopki policije pri preiskovanju 
sumov kaznivih dejanj goljufij tako veliko lažji.

Streljanje talcev je bila med drugo svetovno vojno ena od 
oblik sovražnikovega zastraševanja in poskusa iztreblja-
nja narodne zavesti Slovencev. Julija je  minilo 66 let od 
krutega zločina, ko so nemški vojaki ustrelili 10 talcev v 
Polsnikovem dolu. V krajši spominski slovesnosti, ki so jo 
pripravili v Občinski organizaciji Zveze borcev za vrednote 
NOB Moravče, je sodeloval Mešani pevski zbor Društva 
upokojencev Moravče, vezni tekst in Kajuhove pesmi je 
brala Irena Ravnikar, predsednik Jože Kveder je spregovoril 
o samem zločinu.

17. julija je bila ob spomeniku v Polsnikovem dolu krajša spominska slovesnost
Spomenik v Polsnikovem dolu bo mimoidoče še naprej nemo spominjal na deset ustreljenih talcev, ki so jim 
tuji zavojevalci odvzeli pravico do življenja.

Čeprav na spominsko slovesnost v ZB niso na široko vabili, 
je v Polsnikov dol prišlo precejšnje število obiskovalcev. 
Med njimi je bil sin enega od ustreljenih talcev, g. Maks 
Buhner iz Črne na Koroškem. Udeležila pa sta se jo tudi 
župan Martin Rebolj in podžupan Stane Ravnikar. Ob tej 
priliki gre posebna zahvala Polsnikovim za lepo urejeno 
okolico spomenika. 
Občinske organizacija ZB za vrednote NOB Moravče si 
je zadala nalogo, da s takimi srečanji ob spomenikih in 
negovanjem le teh, opozarja, da se grozote druge svetovne 
vojne ne smejo več ponoviti.

VR
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Društva

V letošnjem letu je gasilska zveza Moravče organizirala 
nadaljevalni tečaj za gasilca ter tečaj za vodjo skupine. 
Pri nadaljevalnem tečaju je cilj usposabljanja gasilce do-
končno usposobiti za izvajanje nalog gašenja in reševanja 
v primeru požara ter v primeru naravnih in drugih nesreč. 
Tečajniki se seznanijo z delovanjem gasilske organizacije 
in gasilskega društva. Cilji usposabljana pri tečaju za vodjo 
skupin pa so usposobiti gasilca za izvajanje nalog vodenja 
skupine. Tečajniki so se seznanili z osnovami zakonodaje 
s področja požarnega varstva, gasilstva in z normativnimi 
akti gasilske organizacije. V  procesu usposabljanja raz-
širijo svoje znanje o gasilski opremi in tehniki, obenem 
pa spoznajo taktične in tehnične smernice za uspešno 
opravljanje gasilskih intervencij in vodenje gasilske skupi-
ne. Tečaja sta potekala istočasno. Razdeljena sta bila na 
teoretični in praktični del. Teoretični del je potekal v OŠ 
Jurija Vege, drugi del se je odvijal na različnih lokacijah, 
kjer so tečajniki praktično preizkusili osvojeno teoretično 
znanje. Predavali so predavatelji iz naše gasilske zveze, 
katerim se zahvaljujemo za vložen trud. Sodelovalo je 17 
tečajnikov iz PGD Moravče, 7 iz PGD Vrhpolje, 5 iz PGD 
Velika vas in 4 iz PGD Krašce. Vsi tečajniki so uspešno 
zaključili teoretični in praktični del. 
Eden izmed članov PGD Moravče je v letošnjem letu opravil 
tečaj za vodjo enote, katerega je organizirala GZ Litija. Dva 
člana PGD Velika vas in en član PGD Vrhpolje so uspešno 
zaključili tečaj za vodjo enot. 
Ob koncu šolskega leta smo organizirali in izpeljali dve 
tekmovanji. Prvo tekmovanje članic in članov se je odvijalo 
30.5.2009 na nogometnem igrišču NK Termit. Skupno je 
tekmovalo 18 ekip, 3  iz PGD Velika vas, 5 iz PGD Vrhpo-
lje, 3 iz PGD Moravče, 4 iz PGD Peče in 3 ekipe iz PGD 
Krašce.  Letošnja novost je, da je vsaka ekipa izvedla vajo 
z motorno brizgalno dvakrat. Člani so izvedli prvo vajo z 
ustaljeno ekipo, pri drugi vaji pa so izžrebali funkcije, kar je 
zelo popestrilo dogajanje na tekmovalnih tleh. Upošteval 
se je seštevek obeh vaj. Pri obračunski komisiji B nam je 
priskočil na pomoč naš častni član Bogomil Brvar. 
Rezultati so sledeči:
• Članice A: 1. PGD Velika vas, 2. PGD Vrhpolje, 3. PGD 

Moravče
• Člani A: 1. PGD Vrhpolje A1, 2. PGD Velika vas, 3. PGD 

Moravče
• Člani B: 1. PGD Peče, 2. PGD Krašce, 3. PGD Morav-

če

Na članskem tekmovanju nas je s svojo prisotnostjo poča-
stil župan g. Martin Rebolj. Gasilci, ki so uspešno opravili 
nadaljevalni tečaj za gasilca in tečaj za vodjo skupine, so 
prejeli ustrezna priznanja. 
Drugo tekmovanje je potekalo 13.6.2009. Namenjemo je 
bilo pionirjem, mladincem in starejšim gasilcem. Tekmovali 
so po razpisu GZ Slovenije za pokal Matevža Haceta. Del 
tekmovanja se je odvijal v športnem parku Moravče, del 
pa na igrišču OŠ Jurija Vege. Prvič so se letos pomerili 
mladinci v vaji z motorno brizgalno. Sodelovali smo tudi z 
GZ Lukovica in GZ Domžale, ki sta pripeljali svoje tekmo-
valne ekipe mladincev. Iz naše gasilske zveze je tekmovala 
ena ekipa pionirk, pet ekip pionirjev, dve ekipi mladink, 

štiri ekipe mladincev in tri ekipe starejših gasilcev. Pri 
obračunski komisiji B nam je tokrat pomagala Andreja 
Vavpetič. Pri podelitvi medalj in pokalov pa je sodeloval 
podžupan Stane Ravnikar. 
Rezultati tekmovanja so sledeči:
• Pionirke: 1. PGD Krašce
• Pionirji: 1. PGD Peče, 2. PGD Krašce, 3. PGD Vrhpolje 

2
• Mladinke: 1. PGD Peče, 2. PGD Krašce
• Mladinci: 1. PGD Moravče, 2. PGD Velika vas, 3. PGD 

Krašce
• Starejši gasilci: 1. PGD Moravče, 2. PGD Vrhpolje, 3. 

PGD Krašce
Ob koncu obeh tekmovanj je PGD Velika vas poskrbela, da 
so se vsi tekmovalci in sodniki okrepčali z dobro malico, v 
prijetnem vzdušju pred gasilskim domom Moravče. 

»V službi ljudstva, NA POMOČ!«
Tajnica GZ Moravče

Brez izobraževanja tudi pri gasilcih ne gre

Pomoč v prehrani
V aprilu t.l. smo od predstavnikov stranke Zares prevzeli 
10 prehrambenih paketov, ki so jih člani stranke kupili 
z lastnimi sredstvi.Za njihovo razumevanje stiske naših 
občanov, s katerimi so vsaj začasno olajšali življenje 
nekaj socialno ogroženim družinam v občini, se najlepše 
zahvaljujemo.
Prav tako se zahvaljujemo g. Stanetu Ravnikarju, ki je 
Rdečemu križu iz lastnih sredstev omogočil nakup desetih 
prehrambenih paketov.
Obveščamo občanke in občane,ki so se znašli v socialni 
stiski in težko preživljali z lastnimi sredstvi ali le-teh 
sploh nimajo,da lahko prevzamejo prehrambeni paket 
vsak prvi ponedeljek v mesecu od 17. do 19. ure v Krašcah 
2. Tisti občani,ki prehrambeni paket ne morejo prevzeti 
sami (zaradi starosti ali nimajo prevoza), naj stopijo v 
stik s predstavnikom RK na terenu, da jim prehrambeni 
paket dostavi.
Trenutno so na voljo tudi prehrambeni izdelki , ki jih je 
RK prejel iz evropskih rezerv(mleko,riž,sladkor).

Občinski odbor RK Moravče 
Andreja Rebolj
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Društva

31. Kmečki praznik v Moravčah

V nedeljo, 26. 7. 2009 se je v Moravčah odvijal že 31. 
Kmečki praznik, ki ga vsako leto prireja Društvo podeželske 
mladine Moravče. Letos smo organizirali tri sklope: košnjo, 
kmečke igre in glavno prireditev. Košnja in kmečke igre so 
potekale na bližnjem travniku. Letos se je pri košnji izkazal 
naš župan Martin Rebolj, ki je odprl prireditev. Rezultati 
košnje so naslednji: pri ekipi žensk je bila prva Marta 
Ročnik, druga Petra Jemec, tretja Petra Firm. Pri moških 
je bila konkurenca veliko večja saj je bilo tekmovalcev 11. 
Rezultati moške skupine so: prvi Janez Vivod, drugi Beno 
Hostnik, tretji Matej Pibernik, ter drugi. Kmečke igre so 
bile sestavljene iz petih iger: prenašanje polnih steklenic, 

vrtenje okoli kola in prenašanje oglatih bal, hoja po lese-
nih čokih, kotaljenje okrogle bale, ter igre presenečenja 
(kotaljenje traktorske gume mimo ovir). Igre so bile zelo 
napete rezultati pa so naslednji: prvo mesto je osvojila 
skupina DPM Sončnica, drugo DPM Blagovica, tretje DPM 
Moravče in četrto mesto DPM LIŠ. 
Ob 17. uri se je začela velika veselica z ansamblom Ve-
seli svatje. Z obilico dobre volje smo člani pogostili vse 
obiskovalce, mnogo izmed njih prihaja že vsa ta leta. Dru-
štvo podeželske mladine se zahvaljuje vsem sponzorjem, 
donatorjem in vsem, ki ste pomagali izpeljati 31. Kmečki 
praznik.

Božena Cigula, foto: Božena Cigula in VR

Štirje letni časi na vasi – razstava DPŽ Moravče
Zadnjo nedeljo v juliju je bil v Moravčah 31. kmeč-
ki praznik. Kot mnogo praznikov do sedaj smo ga 
pripravili skupaj s Društvom podeželske mladine 
Moravče. Za igre tekmovanja in veselico poskrbijo 
mladinci, me članice Društva podeželskih žena 
Moravče pa poskrbimo za »sladki del« in razstavo. 
Letos smo pripravile razstavo z naslovom »Štirje 
letni časi na vasi«. Lepo urejen in zasajen vrt in 
izdelava butar sta zaznamovala pomlad. Košnja 
in spravilo sena ter nepogrešljiva žetev, bujno 
okensko in balkonsko cvetje pa so predstavljali 
poletje. Jeseni ni manjkalo pridelkov iz njive, sad-
ja in predelanih vrtnin, kompotov in marmelad.  
Topla kmečka peč je primerna za gospodinjo, da 
splete nogavice, gospodar se lažje usede za mizo 
in prebere novice, Družino ali pa knjigo saj v 
dimni kamri že visijo salame in klobase. Otroci 
pa so z radoživostjo popestritev dolgih zimskih 
večerov. Vse to pripravimo v Kulturnem domu Moravče, 
v preddverju pa naše pridne članice razstavijo dobrote, 
da se kar miza šibi. Gostje, ki prihajajo na tradicionalni 
Kmečki praznik vedo, da v Kulturnem domu dobijo dobrote. 
Za dobrodošlico jih postrežemo z raznimi zvarki v žganju 
in pecivom. Ponudimo jim tudi kruh iz krušne peči, potice, 
flancate in drobno pecivo. Ni večjega zadovoljstva, kot 
pohvala naših gostov.

Članic ni veliko, le 41. Smo pa složne in pripravljene na 
delo, ko je to potrebno. Kot v vsaki taki skupini je tudi pri 
nas nekaj takih, ki predlagajo in vodijo, druge pa brez težav 
sledimo in sodelujemo. V veliko pomoč nam je tudi Občina 
Moravče, ki nam prisluhne in pomaga, če je le mogoče. 
Naj bo ta članek ob enem že vabilo za prihodnje leto. Lepo 
povabljeni v Moravče prihodnjo zadnjo nedeljo v juliju.

Darja Galin, foto: Brigita Barlič
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Društva

Enajst članov zeliščarske sekcije Društva upokojencev Mo-
ravče je pripravilo čudovito razstavo zdravilnih zelišč na 
praznik, 15. avgusta. V dveh dneh smo si lahko ogledali in 
vdihovali naravne dišave številnih zdravilnih zelišč, gojenih 
na domačih vrtovih, nekaj pa tudi nabranih v naravi.
 Letos je bila razstava tematsko usmerjena na deset bolezni 
in pripadajoča naravna zdravila. Predsednica društva, 
Vlasta Vresk pravi: »Vse preveč se uporablja sintetične 
antibiotike, tako, da so se bolezni že usidrale in da smo 
postali na antibiotike imuni. Kaj nas stane, če posežemo 
po naravi in za lažje bolezni velikokrat sploh ne bi bilo 
potrebno zdravnika?!
Ali bo kdo nasledil znanje moravških zeliščarjev? Da, po-
sluh prihaja s strani ravnateljice OŠ, gospe Nuške Pohlin 
Schwarzbartl. V okolici šole bodo gredice z zdravilnimi 
zelišči, mladi pa bodo zagotovo dobri poslušalci. Izkušnje 
zeliščarjev bodo legle na plodna tla.
Kako kaže za razstavo v prihodnjem letu? Če bo, bo še bolj 
zanimiva.

VR

Ko v Domu upokojencev v Moravčah zadiši po zdravilnih zeliščih
Razstava zdravilnih zelišč

Na fotografiji od desne proti levi: Franc Novak, predsednik 
DU in član sekcije zeliščarjev, Franček Hameršak, član 
sekcije,  Vlasta Vresk, vodja sekcije, Lojzka Kos, član.
sekcije

Tridesetega junija je bila v atriju gradu Tuštanj predstavlje-
na Kronika: Iz zgodovine gradu Tuštanj. Izdajatelj kronike 
je Zveza zgodovinskih društev Slovenije, pripravil pa jo je 
Znanstveno raziskovalni inštitut Slovenije. 
Odgovorni urednik Kronike, dr. Miha Preinfalk, v svojem 
prispevku v Kroniki piše: »Grad Tuštanj – prebujajoči se 
biser v Moravški dolini.« V zborniku je bogato  opisano 
življenje od rodbine do rodbine. Natančno je obdelan gra-
ščinski arhiv, slike in grafika, gospodarstvo in še mnogo 
zanimivih tem, za katere 
se splača zbornik vzeti v 
roke. Če prej ne, ko bodo 
noči daljše, bo dobrodo-
šlo branje za vse, ki že-
lijo podrobneje poznati 
edini še ohranjeni grad 
na Moravškem. V njem 
se najdejo zanimivosti 
za ženski in moški svet. 
Zbornike dobite v gradu 
po zelo dostopni ceni.
Poleg avtorjev, ki so v 
gradu predstavili svoje 
prispevke, je obiskovalce 
navdušila tudi domača 
kultura: Petra Pirnat na 
klavirju ob možu, operne-
mu pevcu Petru Pirnatu in 
violinist Karl Žužek. Vse-
kakor primerno in lepo.
Poučen in nepozaben 
večer v gradu bo ostal v 

Grad Tuštanj – prebujajoči se biser v Moravški dolini.
Izdana je Kronika: Iz zgodovine gradu Tuštanj pri Moravčah

trajnem spominu. Spomin, ki ga vedno znova lahko vza-
mete v roke, je gotovo Kronika gradu Tuštanj.
Avtorji prispevkov iz življenja gradu Tuštanj so: dr. Miha 
Preinfalk, Lidija Slana, Peter Pirnat, Boris Golec, Barbara 
Žabota, Nika Leben, Nataša Koruza, Maja Lozar Štamcar, 
Vesna Bučič, Damir Globočnik, Darja Koter, Mateja Kos, 
Drago Samec, Matjaž Ambrožič, Barbara Murovec, Alenka 
Kačnik Gabrič in Vito Hazler. 

VR
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Dalmatinski večer 2009 na Gradu Tuštanj

Ko so se lansko leto tresli zidovi gradu v zvokih tamburic 
in čudovitih moških vokalov treh klap, smo si zaželeli, da 
bi to bil prvi tradicionalni večer.
Letos, 2. julija, je Klapa Mali grad iz Kamnika zopet za-
pela med arkadami gradu, kjer so kot njihovi gostje igrali 
vrhpoljski tamburaši. 
Koncert dalmatinske glasbe je zopet navdušil. Veliko po-
slušalcev in poslušalk se je zbralo, da zaokroži četrtkov 
večer z obilico dobre glasbe. Res smo se počutili prijetno 
poletno ob čudoviti glasbi, scenski postavitvi in obilo dobre 
volje in sproščenosti na odru. Mornarske majice in ribiška 
mreža so dodatno poudarile dalmatinski pridih morja, miru, 
oddiha. Dalmatinska glasba je tudi nekaj, kar nas povezuje 
z našimi južnimi sosedi. Nanjo se vedno obračamo z nekaj 
nostalgije, spoštovanjem. 
Mladi fant, ki je povezoval program je res na sproščen na-
čin sporočal informacije, ki so pomembne za obiskovalce 

in nas tudi počasi seznanjal s celotno skupino fantov, ki so 
nam peli. 
Tudi skladbe, ki smo jih že lansko leto slišali, so letos zve-
nele drugače.
Klapo je res treba pohvalit, prav tako pa tudi njihove goste 
– naše tamburaše, ki so se jim pridružili v drugi polovici 
koncerta. S petimi novimi inštrumenti so sedeli ob bok 
vokalistom in jih spremljali. Nekaj skladb so zaigrali sami, 
nekaj so jih izvajali skupaj. Res, kako lepo je to slišati!
Konec koncerta ni bil enak koncu. Po zaključku uradnega 
dela, smo se lahko okrepčali tudi ob prigrizkih in kapljici 
rujnega, ki so jih Kamničani pripeljali s seboj. 
Prirediteljema grajskih kulturnih večerov, Petru Pirnatu 
in njegovi ženi, pa gre vsa zahvala za gostoljubje in dobro 
voljo, ki jo s tem izkazujeta ljubiteljski kulturi in vsem, ki 
smo z njo kakorkoli povezani. 

Natalija Brodar, foto: Natalija Brodar in Urška Vozel
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SEPTEMBER JE TU!

Šola je kompleksen sistem

Kakorkoli se junija zdi, da so poletne počitnice dolge in 
brezskrbne, za vse vendarle niso ne dolge in ne brezskrbne, 
in pravzaprav hitro minejo. Verjetno se mi učenci v tej misli 
pridružujejo, mogoče starši nekoliko manj. Šola bo vsak hip 
sprejela učence: 43 prvošolcev, od tega 12 na Vrhpoljah. 
Skupno bo šolo obiskovalo 470 učencev v Moravčah in 
51 na Vrhpoljah, to je 521 učencev v 25 oddelkih. Vrtec 
bo od oktobra dalje obiskovalo 163 otrok v 9 skupinah, z 
oktobrom bomo namreč sprejeli četrto skupino dojenčkov, 
»Žogic«. Za vse učence v šoli in otroke v vrtcu bo skrbelo 
105 zaposlenih strokovnih in tehničnih delavcev šole in 
vrtca, od tega je 61 učiteljev ter 22 vzgojiteljic in pomočnic 
vzgojiteljic, drugo pa so tehnični delavci šole in vrtca. 

Letošnje šolsko leto bo zaznamovano z novostjo, to je 
Vzgojnim načrtom, ki ga je šola v sodelovanju s starši in 
strokovnimi delavci šole pripravljala daljši čas. Vzgojni 
načrt je dokument, ki je nastal na osnovi 60. člena Za-
kona o osnovni šoli in je bil sprejet na seji Sveta šole v 
mesecu juniju 2009. S sprejetjem Vzgojnega načrta OŠ 
Jurija Vege Moravče preneha veljati Pravilnik o pravicah 
in dolžnostih učencev, ki ga nadomestijo Pravila šolskega 
reda Osnovne šole Jurija Vege Moravče, napisana skladno 
z Vzgojnim načrtom. Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda 
Osnovne šole Jurija Vege Moravče  se uporabljajo od 1. 
9. 2009 dalje. 

V vzgojnem načrtu so opredeljene vrednote, za katere se 
šola zavzema z vsem svojim delovanjem. Te vrednote so: 

SPOŠTOVANJE
ZNANJE
ODGOVORNOST

Na osnovi vrednot je zapisana VIZIJA ŠOLE.
Temelj delovanja naše šole je v kakovostnem, sodobnem 
in nenehno razvijajočem se vzgojno-izobraževalnem delu. 
Delo poteka v spodbudnih medosebnih odnosih med de-
lavci šole, učenci in starši.
To dosegamo tako, da delujemo skladno s tremi namigi:
1. Človek sem, zato spoštujem sočloveka, naravo in stva-

ri.
2. Prijazna beseda prijaznost najde, dobro dejanje pa 

dober odziv.
3. S strokovnostjo učitelj doseže vsakega učenca in vsa-

kega starša.
Odločno, korak za korakom, rastemo v odgovorne, samo-
stojne in kritične ljudi. Z znanjem, s soncem v očeh in brez 
strahu vstopamo v svet in njegove izzive.

Za delo v šoli se bomo delavci šole ravnali po načelih 
pozitivnega pričakovanja, vzajemnega spoštovanja in 
sodelovanja, pozornosti in skrbi, pogostih in ustreznih 
povratnih sporočil, jasnih in transparentnih pravil, aktivne 
soudeležbe učencev in staršev, individualnosti, doslednosti 
in osebnega zgleda.
Nadalje Vzgojni načrt natančno opredeljuje dolžnosti in 
odgovornost partnerjev (učencev, staršev in delavcev šole) 
v vzgojno-izobraževalnem procesu.

V trinajst oblikah sodelovanja s 
starši Vzgojni načrt ponuja izjemno možnost sodelovanja 
in povezovanja v korist učencev. Te oblike so: sprejem 
šolskih novincev pri všolanju otroka, informativni razgovor 
pred sprejemom otroka, ki se želi prešolati, sprejemni po-
govor za starše z otrokom, ki so se odločili otroka prešolati, 
redne govorilne ure, sodelovanje pri pripravi, izvajanju in 
evalviranju individualiziranega učno-vzgojnega načrta 
za učenca, roditeljski sestanek, izobraževalna srečanja z 
evalvacijsko delavnico in vodenjem roditeljskega sestanka, 
družabno srečanje s starši, organizirano enkrat v šolskem 
letu, klub staršev, vključevanje staršev v izvajanje učencem 
namenjenih dejavnosti in vključevanje v strokovne ali 
delovne skupine z namenom zastopanja interesov star-
šev (jedilniki, dejavnosti zdrave šole, eko šole, prometne 
varnosti), sodelovanje staršev v svetu staršev zavoda in v 
svetu zavoda, informiranje staršev o aktualnih zadevah v 
zvezi z učencem in urgentni razgovori.
Šola si bo prizadevala za spodbudno učno okolje s proaktiv-
nimi in preventivnimi  vzgojnimi dejavnostmi, ki zajemajo 
pedagoško-svetovalno komunikacijo, spodbudo, opozorilo, 
razvijanje pripadnosti šoli, preventivno delovanje oddelčne 
skupnosti, vrstniško mediacijo, medvrstniško pomoč in 
oblikami sobivanja z lokalno skupnostjo. 
V primeru sporov in problemov si šola prizadeva za spora-
zumno reševanje preko  pogovorov, svetovalnih pogovorov, 
šolsko mediacijo in povrnitvijo škode (restitucija). Kadar 
s sporazumnim reševanjem ne bomo uspeli odpraviti 
problemov in rešiti sporov, šola postopa po Pravilniku o 
vzgojnih opominih v osnovni šoli.
Pri reševanju sporov in problemov šola upošteva posto-
pnost reševanja (seznanitev učenca s kršitvijo pravila, 
opozorilo ob ponavljajoči kršitvi, zapis o kršitvi pravil, 
sodelovanje svetovalne službe s starši in učencem, prvi 
opomin in izdelava individualnega vzgojnega načrta, drugi 
vzgojni opomin, tretji vzgojni opomin s prešolanjem brez 
soglasja staršev). 
Prednostna naloga za šolsko leto 2009/10 je zagotoviti 
disciplino in ugodno učno okolje, kar bomo dosegli z:
• enotnim in doslednim vzgojnim ravnanjem delavcev 

šole, 
• izobraževanjem strokovnih delavcev za vodenje oddelka 

in pogovorov z učenci, 
• vodenje strokovnih razprav med partnerji v vzgojno 

izobraževalnem procesu,
• ter seznanjanjem in sodelovanjem učencev in star-

šev.
Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda Osnovne šole Jurija 
Vege Moravče bodo v celoti objavljena na spletni strani 
šole. Vabimo vas, da jih temeljito pregledate. Seznanjeni 
pa boste tako učenci kot starši in delavci šole tudi na rodi-
teljskih sestankih v septembru, kjer bo posebna pozornost 
namenjena členom Pravil šolskega reda, ki določajo pri-
hajanje in odhajanje iz šole, uporabo mobitelov, enotnega 
postopanja ob kršitvi pravil, pravila na dnevih dejavnosti, 
uporabo garderobnih omaric, vzdrževanje prostorov in 
okolice šole, določajo naloge reditelja, organiziranje in 
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informiranje učencev, pohvale in nagrade učencem ter 
druga pravila ravnanja v šoli.
Dokumenta vabita k odprtemu in odgovornemu ravnanju 
vseh udeležencev v vzgojno-izobraževalnem procesu v 
korist, znanje in zadovoljstvo v prvi vrsti učencev, nato 
pa tudi staršev in širše skupnosti, ki se bo lahko veselila 
ob spoznanju, da naši učenci odločno, korak za korakom, 
rastejo v odgovorne, samostojne in kritične ljudi. In z zna-
njem, s soncem v očeh in brez strahu vstopajo v svet in 
njegove izzive.
Ob tej priložnosti se iskreno zahvaljujem celotnemu vzgoj-
nemu timu, ki so ga sestavljali učitelji in starši, sodelujo-
čim učencem, Svetu staršev in učiteljici Bernardi Mal, ki 
je skrbno koordinirala vse udeležence, da so s tolikšnim 
zanimanjem, zavzetostjo in resnostjo soustvarjali tako 
pomemben dokument.  

Rada bi posredovala še nekaj informacij v zvezi z prvim 
šolskim dnem. Pouk se prične v torek, 1. septembra. Za 
učence od 2. do 9. razreda se pouk na matični šoli prične 
ob 7.55 uri, na Vrhpoljah pa ob 8. uri. Učenci se tako v Mo-
ravčah kakor na Vrhpoljah zberejo na šolskem dvorišču. Za 
učence 1. razreda se na matični šoli pouk prične ob 13. uri, 
na podružnici pa ob 10. uri. Šolski prevozi bodo za učence 
potekali po ustaljenem voznem redu. Pouk bo potekal po 

urniku, ki bo veljal za ta dan, urniki bodo na šolskih vratih 
in na šolski spletni strani objavljeni 27. avgusta. Učenci 
od 2. do 9. razreda prvi šolski dan potrebujejo copate, 
potrebščine po predmetniku, beležko za zapiske, pisala in 
se razume, šolsko torbo. Prvi šolski dan bomo učencem 
v šoli nudili malico in popoldansko malico. Učenci bodo 
prejeli pogodbo o prehrani in zaželeno je, da jo izpolnjeno 
vrnejo šoli naslednji dan zaradi zagotavljanja šolskih kosil 
oz. popoldanske malice. Podaljšano bivanje bo organizi-
rano za učence od 2. do 5. razreda tako na matični kot na 
podružnični šoli. 

Uvajanje otrok v vrtec poteka od julija dalje, v mesecu sep-
tembru, natančneje 22. 9. ob 16.30 uri, pa bo sestanek in 
vpis otrok od treh let dalje v program Cicibanove urice.

Pričakujem, da bo bilo šolsko leto ustvarjalno, prežeto z 
optimizmom, veseljem do učenja in druženja in napolnjeno 
z znanjem. Zaupam, da bo sodelovanje med otroki, učenci, 
vzgojitelji, učitelji in starši dejavno, živo in vredno truda, ki 
ga vsak od nas v  vrtec, v šolo, v znanje in vzgojna priza-
devanja vlaga.  Vse otroke, učence in njihove starše lepo 
pozdravljam in želim uspešno šolsko leto!

Nuša Pohlin Schwarzbartl, ravnateljica

Tudi letos je OŠ Jurija Vege s PD Moravče organizirala 
petdnevni planinski tabor. Odpravili smo se v enega izmed 
najlepših slovenskih krajev – Bohinj. Odhod iz Moravč je 
bil 6. 7. 2009. Naš prvi izlet je potekal na Peč; po nastanitvi 
in kosilu pa smo se preizkusili tudi v lokostrelstvu in vožnji 
s kanujem. V torek smo se odpravili proti slapu Savica. 
Vreme nam je onemogočilo, da bi ga videli od blizu. Ker 
smo bili od poti že nekoliko utrujeni, smo bili veseli, da 
nam je pot do doma skrajšala vožnja z ladjico po čistem, a 
hladnem Bohinjskem jezeru. Sredo dopoldne smo namenili 
plesu, popoldne pa smo se odpravili v Vodni park Bohinj. 
Tam smo uživali v plavanju, vožnji s tobogani, plezanju po 
plezalni steni in sladkanju s sladoledom. Po večerji nas je 

Planinski tabor Bohinj 2009

čakalo potopisno predavanje o Norveški. V četrtek smo se 
podali na Vogel. Z nihalko smo se odpeljali na vrh. Od tam 
pa smo podali po različnih poteh, peljali pa smo se tudi 
s sedežnico. Popoldne smo odšli pod Skalco, kjer smo se 
preizkusili v plezanju po ogromni naravni plezalni steni. Po 
večerji pa je sledila igra Med dvema ognjema na 101 način. 
In že je prišel zadnji dan našega bivanja v Bohinju. Odšli 
smo na ranč Mrcina. Razdelili smo se v tri skupine, ki so 
se izmenjevale v dejavnostih: jahanju, metanju podkvic in 
vožnji z vozom. Kosilu je sledila vožnja proti domu. 
V dejavnostih tabora smo zelo uživali in nismo dopustili, 
da nam bi dež pokvaril naše razpoloženje. 

Katja Medija, prof. RP
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Med počitnicami
Počitnice smo v vrtcu začeli vsak po svoje… Nekateri so se 
odpravili na zaslužen dopust na morje, v gore, k babicam 
in dedkom, k tetam in stricem, drugi pa so še naprej vestno 
in zavzeto obiskovali vrtec.

Vsem po vrsti se je zagotovo dogajalo marsikaj zanimivega 
in tudi nam se je. V združenih skupinah smo spoznavali lepo-
te morskega in gorskega sveta, opazovali naravo, izdelovali 
najrazličnejše umetnije iz odpadnega materiala. Najbolj pa 
so se otroci razveselili »mokrih« dni. Vzgojiteljice so pri-
pravile več manjših bazenov, različnih lončkov in kanglic. 
Otroci so se uredili kot za na »plažo« in se v dopoldanskem 
času posvetili pretakanju vode, merjenju količin in seveda 
močenju prijateljev. 

Ana Gerčar, vzgojiteljica

Posladkajmo se s sladoledom
Za spoznavanje zadnjega našega poklica v tem šolskem letu 
smo se odločili za poklic slaščičarke. Odpravili smo se v 
Deteljico, kjer so nam postregli izredno dober sladoled. 
Gospa nam je najprej razložila, kakšen sladoled je tisti dan 

Karateisti iz Moravč položili 
prve pasove iz karateja

Karateisti KARATE KLUBA BUSHIDO MORAVČE so 
3.6.2009 pred strokovno komisijo uspešno opravili izpit 
za 10.kyu (prvi beli pas). Izpit so uspešno opravili naslednji 
kandidati: Nik Kovačič, Nejc Kovačič, Amadej Stražar, Žiga 
Svetlin, Maša Svetlin, Klemen Ravnikar, Anže Cerar, Franci 
Ravnikar, Jože Merzel in Franc Ravnikar. 

Opravljen izpit pa še ni pomenil konec trdega dela in po-
čitnic, zato smo v poletnih mesecih  nadaljevali s treningi 
zunaj. Treningi so potekali v prelepi moravški dolini, kjer 
smo pridno pridobivali kondicijo za prihodnje šolsko leto. V 
mesecu septembru pa imamo vpis h karateju za vse tiste, 
ki si želite trenirati karate ali pa bi radi preizkusili nekaj 
novega, ter tako pridobili na samozavesti in kondiciji. Vsi, 
ki bi se radi vpisali nas lahko obiščete na treningu vsak 
ponedeljek in sredo ob 19.00 pred OŠ Jurija Vege ali pa 
pokličete na telefon 031 574 716.

Jernej Homar, črni pas 2. dan, foto: Suzana Kovačič

na voljo, potem pa smo se prepustili vidnim občutkom, ki 
so nas popeljali, da smo si izbrali za nas najboljši okus tisti 

hip. Otroci so s svojimi velikimi, 
prosečimi očmi kar hrepeneli 
po tem, da bi čim prej prišli do 
sladoleda. Slaščičarka je še tako 
»zahtevnim« glavicam hitro ustre-
gla in z prisrčnim in dobrodušnim 
nasmehom razdelila raznovrstne 
kepice. To je bilo veselo!
Otroci so se posedli na klopce 
pred lokal in se najprej v tišini 
lotili vsak svoje sladice. Nato 
pa so primerjali med seboj in se 
dogovarjali, kateri vendar bi bil 
lahko boljši.
Gospa je medtem razložila, kaj 
vse počne v svojem poklicu. Po-
vedala je, da je tudi natakarica 
in še kaj. 
Zahvalili smo se in obljubili, da 
se še vrnemo.

Ana Gerčar, vzgojiteljica
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Turnir v malem nogometu 
v Javoršici
Člani ŠD Javoršica smo 27.6.2009 organizirali drugi turnir 
v malem nogometu. Turnirja se je udeležilo 12 ekip, ki so 
si prizadevale doseči čim boljši rezultat.
Tudi tokrat nam ga je zagodlo vreme. Po dokaj obetavnem 
začetku nas je kmalu ohladil prvi dež. Po krajši prekinitvi 
smo z igrami nadaljevali in tako prišli do finala. Ekipe so 
se kljub dežju odločile odigrati tekme do konca in dose-
žen je bil naslednji vrstni red: 1. mesto ekipa Trobente , 
2. mesto ekipa California bar , 3. mesto ekipa Soklič in 4. 
mesto ekipa Metulji.

Veseli smo da se je naše prireditve udeležil župan g. Martin 
Rebolj ki je tudi podelil pokale zmagovalnim ekipam in jih 
pohvalil za njihovo borbenost in fair igro.
Pohvalil pa je tudi zagnano delo našega društva , nam v 
bodoče zaželel še več uspešnih akcij in nam obljubil pod-
poro občine pri našem nadaljnjem delu.
Mi pa izrekamo pohvalo vsem ekipam ki so pokazale res 
pravo srčnost in borbenost, prav tako pa tudi gledalcem, 
ki so vztrajali z nami in sponzorjem brez katerih bi veliko 
težje izpeljali naš turnir.

Vabljeni naslednje leto!
FK

Pričetek nogometne sezone 
2009/2010 je v polnem teku

Vse ekipe se že dober mesec intenzivno pripravljajo 
na novo nogometno sezono 2009/10, ki bo ob izidu te 
številke Moravških novic že v polnem teku.
Članska ekipa, ki bo letos nastopila v 4. ligi Regionalne 
Ljubljanske lige, je že v pripravljalnem delu odigrala 
nekaj prijateljskih srečanj. Spoprijela se je z ekipami iz 
Vranskega, Medvod, Doba in Kresnic. V moštvu je tudi 
nekaj dobrodošlih okrepitev,ki so že in še bodo veliko 
pripomogle v prihajajoči sezoni.
Tudi v drugih selekcijah smo deležni marsikaterih 
sprememb. Veliko igralcev je letos prestopilo v starejše 
selekcije, prišlo pa je tudi do sprememb pri trenerjih.
Skupino dečkov U-8 vodi novi trener Burja Aleš, ki je že 
na začetku pri otrocih pustil dober vtis, U-10 še vedno 
vodi Franci Ravnikar, U-12 so prav tako dobili novega 
trenerja Zorko Andreja , pri U-14 in članski ekipi pa 
sta ostala Anželj Robi in Robi Gašperšič.
Vse ekipe so pričele s prvimi prvenstvenimi srečanji v 
drugi polovici avgusta, le ekipi U-10 in U-8 pričneta s 
prvo tekmo v začetku septembra.
Vabljeni vsi ljubitelji nogometa v podporo našim eki-
pam.

Bojan Bibič

Pandemska gripa, ki jo povzroča 
novi virus gripe A (H1N1)v
Bolezen, ki jo povzroča novi virus gripe A (H1N1)v, poteka 
kot akutna okužba dihal. Centers for Disease Control and 
Prevention (CDC - Center za obvladovanje in preprečevanje 
bolezni v Atlanti, ZDA) je potrdil, da se novi virus gripe 
prenaša s človeka na človeka.
Bolezen poteka s podobnimi znaki in simptomi kot običajna, 
sezonska gripa: pojavi se mrazenje, povišana telesna tempe-
ratura, izčrpanost, bolečine v mišicah in kosteh, bolečine v 
žrelu, suh kašelj, včasih tudi bruhanje in driska.. Poročajo 
tudi o težjem poteku bolezni s pljučnico, z odpovedjo dihanja 
in s smrtnim izidom. Podobno kot okužba z virusom sezonske 
gripe tudi okužba z novim virusom gripe poslabša osnovno, 
kronično bolezen.
Novi virus gripe se prenaša enako kot virus sezonske gripe. 
To pomeni, da se prenaša s kužnimi kapljicami, ki nastajajo 
pri kašljanju, kihanju, govorjenju, z neposrednim tesnim 
stikom z obolelim (npr. poljubljanje, objemanje) ter s posre-
dnim stikom preko okuženih površin in predmetov (jedilni 
pribor, kozarci, kljuke, telefonske slušalke ...) 
Širjenje okužbe z novim virusom gripe preprečujemo:
• pogosto umivanje rok je najučinkovitejša zaščita. Roke 

si vedno umijemo po kašljanju, kihanju, brisanju nosu in 
dotikanju površin, s katerimi je bilo v stiku veliko ljudi. 
Roke si vsaj 20 sekund temeljito umivamo s toplo vodo in 
milom, jih obrišemo s papirnato brisačo in z njo zapremo 
pipo;

• kadar nimamo možnosti umivanja rok (na potovanju), so 

učinkoviti tudi robčki z alkoholnim razkužilom, s katerimi 
si prebrišemo roke;

•  z rokami se ne dotikajmo oči, nosu in ust. Okužba se 
pogosto širi tako, da si z dotikanjem različnih površin 
virus sami zanesemo v telo;

• ko kihnemo ali zakašljamo si usta ali nos prekrijemo s 
papirnatim robčkom, ki ga takoj po uporabi varno od-
vržemo v najbližji koš. Če papirnatega robčka nimamo, 
lahko kihnemo ali zakašljamo v zgornji del rokava;

• izogibajmo se tesnim stikom z ljudmi, ki imajo znake 
bolezni;

• osebi, ki ima znake bolezni, se brez zaščitnih sredstev ne 
približamo na manj kot en meter;

• če pri sebi opazimo bolezenske znake pandemske gripe, 
ostanemo doma in pokličemo osebnega zdravnika, ki nam 
bo svetoval kako ravnati.

Za več nadaljnjih informacij obiščite Inštitut za varovanje 
zdravja (Dostopno prek: www.ivz.si)

Maja Hren
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Iz naših krajev

Jubilanti v občini Moravče
Župan je s čestitkami obiskal občanke in občane, ki so praznovali svoj visoki življenjski jubilej:

Jožefa Cerar, Stegne 12 Marija Podbevšek, Hrastnik 5

Jožef Kos, Drtija 25

in Pavla Merela, Sp. Javoršica 1

Tudi iz uredništva vsem jubilantom iskreno čestitamo in jim 
želimo vse najboljše! 

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Upravljanje z občinskim premoženjem

Občina pridobiva prihodke za realizacijo občinskega prora-
čuna tudi iz virov lastnega premoženja. Tu gre predvsem za 
prodajo nepremičnin in premičnih stvari v lasti občine.
Za 15. julija 2009 je bila razpisana javna dražba za prodajo 
nepremičnin občine, to je stanovanji št. 10 in 12 na Vegovi 
1 in stanovanje št. 11 na Trgu svobode 4.
Nadzorni odbor občine Moravče je na svoji 12. redni seji, 
dne 7.7.2009 obravnaval pravilnost postopka prodaje 
omenjenih nepremičnin občine. Pri tem je ugotovil, da je 
postopek prodaje občinskega premoženja nepravilen, saj 
se pri tem ni upoštevalo 73. člena Statuta občine Moravče. 
Omenjeni člen opredeljuje odsvojitev dela premoženja ob-

čine, kadar se zanj opredeli dve tretjini članov občinskega 
sveta. Zato je Nadzorni odbor pozval župana, da za izvedbo 
predvidene javne dražbe, pridobi ustrezen sklep občinskega 
sveta. Očitno je župan opozorilo Nadzornega odbora upo-
števal, saj je javno dražbo kasneje preklical.
In kaj je pri vsej tej zgodbi najpomembneje? To, da se upo-
števajo predpisi in zakoni, da so stvari transparentne, pred-
vsem pa, da se odločanje iz ozkih krogov prenese na organe 
občine, ki so za to, po statutu pristojni. Zelo pomembno je 
tudi dejstvo, da se pride do spoznanja, da pri tem ne gre za 
nikakršno nagajanje ali metanje polen, temveč le za to, da 
se spoštuje pravila igre. In nenazadnje, gre za to, da se le na 
tak način pokaže in uveljavi moč in odgovornost odločanja 
na Občinskem svetu. Spoznanje občinskih svetnikov, da 
župan resnično želi pridobiti njihovo soglasje, bi nedvomno 
obrodilo njihovo odgovorno ravnanje. Tudi zato, ker Zakon 
o stvarnem premoženju države in občin, v 5. členu določa, 
da je treba stvarno premoženje, ki ga upravljalec trajno ne 
potrebuje za opravljanje svojih nalog, prodati ali z oddajo 
v najem ali na drug ustrezen način zagotoviti njegovo go-
spodarno rabo.
Gre enostavno samo za to, da se uspostavi medsebojno zau-
panje in spoštovanje, ter odgovornost vseh, da se z občinskim 
premoženjem upravlja racionalno in gospodarno.
Morda bi na koncu izpostavil še sklep Nadzornega odbora, 
da se zapisniki sej od naslednje seje dalje, objavijo tudi na 
uradni spletni strani občine Moravče. S tem bi nedvomno 
prispevali k večji javnosti delovanja. Upam, da nam bodo 
kmalu sledili tudi zapisniki sej občinskega sveta in morda 
še koga in tako prispevali k večji javnosti delovanja občine 
Moravče.

Predsednik OO Zares Moravče, Miran Cerar
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Zahvale

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot je v 88. letu starosti končala draga 

mama, babica, sestra, teta in tašča

FRANČIŠKA GRABNAR 
iz Moravč

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, cvetje in 
sveče. Hvala tudi osebju ZD Moravče, praporščakoma, 
pogrebni službi Vrbančič, govorniku g. Kvedru za izrečene poslovilne besede 

in vsem, ki ste jo v tako velikem številu pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni domači

ZAHVALA
V 60. letu življenja nas je zapustil naš dragi mož, 

oče in brat

JANEZ STREHAR, 
iz Gore pri Pečah

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom in znancem, ki ste bili njemu 
in nam v oporo in pomoč, se od njega poslovili ter darovali cvetje, sveče, sv. 
maše in darove za obnovo župnijske cerkve na Vačah. Še posebej iskrena 
hvala župnikoma Marku Pajku in Igorju Dolinšku, moškemu in cerkvene-
mu mešanemu pevskemu zboru ter govorniku ob zadnjem slovesu.Hvala 
zdravstvenemu osebju. dr. Mušiču in sestri Ireni, patronažni sestri Kristini, 

društvu MS in Heleni Hrovat, MDI Domžale in Heleni Weith.

Vsi njegovi

Konec je tvojega trpljenja,
ugasnila je zadnja iskra življenja.
V sebi hranili lepe bomo spomine,
da bi pregnali jok in bolečine.

ZAHVALA
ob nedoumljivi izgubi najinega ljubega sina, našega 

dragega vnuka, nečaka in bratranca

BLAŽA KRŽIŠNIK 
se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste ga imeli radi, ga spoštovali in mu ob 
slovesu poklonili cvetje, darovali sv. maše in številne bele svečke, katere 
bodo kot iskre ljubezni plamtele na njegovem mnogo preranem grobu. Hvala 
tudi vsem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti 
na moravško pokopališče. Vsem in vsakemu posebej prisrčna hvala, ki ste 
čutili z nami v najtežjih trenutkih našega življenja, nam stali ob strani ob 

tem bolečem trenutku in nam tako ali drugače pomagali. 
Hvala vam vsem, ki se ga boste spominjali,

ga ohranili v lepem spominu in molitvi
 in kdaj za trenutek postali ob njegovem preranem grobu.

Z vso hvaležnostjo mami Karmen, ati Mirko in žalujoči vsi njegovi

Odšel si mnogo prerano, 
s knjigo življenja nedokončano. 
Solza, žalost, bolečina 
te zbudila ni, 
a ostala je tišina, ki močno boli… 

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot je sklenila naša žena, mami, 

babica, sestra, teta in tašča

MARIJA ERMINIO, 
rojena Merela, iz Gore pri Pečah.

Od nje smo se poslovili 5. avgusta 2009 na pokopališču v Pečah. Iskreno 
se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečene besede tolažbe, podarjeno cvetje, sveče, svete maše in druge dobre 
namene. Hvala gospodu župniku Francu Povirku za lepo opravljen pogreb-
ni obred, pogrebni službi Vrbančič in vsem, ki so nam v težkih trenutkih 

karkoli pomagali.

Vsi njeni

Srce tvoje več ne bije,
bolečine ne trpiš,
nam pa žalost srca trga,
solza lije iz oči.
Dom je prazen in otožen,
ker te več med nami ni.

ZAHVALA
V 82. letu starosti nas je zapustila naša mama, babica, 

prababica, sestra, teta in tašča

VALENTINA LAVRINC  
iz Gore pri Pečah, po domače Pirčeva Tinca

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem in znancem za izrečena 
sožalja, podarjeno cvetje in sveče. Iskrena hvala za pomoč patronažnima 
sestrama Kristini in Martini. Hvala za vsak iskren stisk roke in hvala za lep 
pogrebni obred gospodu župniku Marku Pajku, ter govornikoma ZB Moravče 
in Jožetu Razpotniku za ganljive poslovilne besede, MOPZ Lipa iz Vač in 

vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni.

Srce tvoje več ne bije,
bolečine ne trpiš,
nam pa žalost srca trga,
solza lije iz oči.
Dom je prazen in otožen,
ker te več med nami ni.

ZAHVALA
Podpisani Ivo Kumer Rožičeva 5 Ljubljana, se zahvaljujem 
Pihalni godbi Moravče, za lepo PRIZNANJE, ki ste mi ga 
podelili, kot zaslugo za velik prispevek k razvoju in napred-
ku Pihalne godbe Moravče, ob praznovanju 85 obletnice 
obnovitve pihalne godbe. 
Zahvala v nagovoru za korektno utemeljitev priznanja.
Zadovoljen sem tudi z občinskim priznanjem Občine Dom-
žale, ki sem ga prejel v letu 1985 ob 60 obletnici delovanja 
godbe v Moravčah.  
Ponosen sem, za velik napredek, ki ga je godba dosegla v 
zadnjih letih.
Moravče, avgust 2009 

Prvi predsednik Ivo Kumer

V SPOMIN
19. avgusta je minilo dve leti od kar nas je zapustil naš 

dragi mož, ata, ded, praded in stric

SILVESTER URANKAR st. 
iz Gabrja pod Limbarsko goro 5.

Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem grobu 
in mu prižigate sveče.

Vsi njegovi

V naša srca si se vpisal,
čas ne bo te več izbrisal
in čeprav spokojno spiš,
z nami še naprej živiš.
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Oglasi

www.moravce. si

Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano

POZIVA NOSILCE KMETIJSKIH 
GOSPODARSTEV

k vpisu namestnika nosilca in gospodinjstev 
na kmetiji v register kmetijskih gospodarstev

Ministrstvo poziva nosilce kmetij, da najpozneje do 
30. septembra 2009 v register kmetijskih gospodar-
stev posredujejo podatke o svojem namestniku in 
gospodinjstvih, katerih en ali več članov se na kmetiji 
ukvarja s kmetijsko dejavnostjo. 
Podatke posredujete na obrazcu Podatki o namestni-
ku nosilca in gospodinjstvih na kmetiji, ki je skupaj z 
navodili za izpolnjevanje objavljen na spletni strani 
http://rkg.gov.si/GERK/ in je dostopen tudi na uprav-
nih enotah ter na enotah kmetijsko svetovalne službe. 
Izpolnjeni obrazec s podpisom nosilca in njegovega 
namestnika pošljite na pristojno upravno enoto.

Zakon o kmetijstvu (Uradni list RS, št. 45/08) na novo 
določa kmetijo kot obliko kmetijskega gospodarstva, na 
katerem se eno ali več gospodinjstev ukvarja s kmetijsko 
dejavnostjo. Na eni kmetiji je lahko vpisanih več gospo-

dinjstev (ne glede na naslov gospodinjstva), posamezno 
gospodinjstvo pa je lahko vpisano le na eni kmetiji.

Člani kmetije so člani vseh gospodinjstev na kmetiji, 
ki so starejši od 15 let. Podatki o članih kmetije se v 
register kmetijskih gospodarstev prenesejo iz evidence 
gospodinjstev, v katero posamezniki sporočajo podatke 
o gospodinjstvih na podlagi predpisov o prijavi stalnega 
prebivališča. Vsaka selitev v ali iz gospodinjstva pomeni 
spremembo podatkov v evidenci gospodinjstev in s tem 
hkrati tudi spremembo podatkov o članih kmetije v regi-
stru kmetijskih gospodarstev.

Člani kmetije, ki so lastniki oziroma solastniki kmetije, 
določijo nosilca in njegovega namestnika. Če na kmetiji 
razen nosilca ni drugih članov kmetije, starejših od 18 
let, namestnika nosilca ni treba določiti. Namestnik 
prevzame pravice in obveznosti nosilca kmetijskega 
gospodarstva, ko nosilca ni več ali ko nosilec postane 
začasno ali trajno opravilno nesposoben.

Podatkov o namestniku nosilca ni treba posredovati 
samostojnim podjetnikom posameznikom, pravnim ose-
bam ter kmetijskim gospodarstvom, ki imajo v uporabi 
planine in skupne pašnike.
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Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina

Ribče 10

1281 Kresnice

GSM 041/696-433

jerina.edvard.sp@siol.net

5% POPUST 
ZA ZADNJI IN 

PRVI DAN 
V MESECU 

ZA VSE 
UPOKOJENCE 

Vabljeni na nakupe v 
Spinine trgovine

KRULC D.O.O.
Cesta Heroja Vasje 8, 1251 Moravče
Tel: 01 723 11 43, 01 723 12 00, Telefaks: 01 723 10 84
www.nissan-krulc.com/,  e-pošta: nissan@nissan-krulc.com
Odpiralni čas: od ponedeljka do petka od 8 do 18 ure, v soboto od 8 do 12 ure.

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,5 - 8,4, emisija C02: 146 - 208 g/km. Garancija proizvajalca velja 3 leta oz. 100.000 km. Komercialna ponudba “5 let garancije” zajema 2-letno podaljšano garancijo, ki nastopi v trenutku, ko nastopi prvi od omenjenih kriterijev.  Slika je simbolna.   www.nissan.si

Qashqai združuje eleganten in kompakten dizajn, okretnost srednjega 
razreda in vzdržljivost špotno-terenskega vozila. 

Pustite mu, da vam pokaže mesto, kot ga še niste videli. 
Sedaj s 5-letno garancijo!

NISSAN QASHQAI
NJEGOVO MESTO JE V MESTU

ŽE ZA 18.750€
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NOGOMETNI KLUB TERMIT MORAVČE
VABI K VPISU NOVE ČLANE VSEH 

STAROSTI

VSAK TEDEN OD PONEDELJKA DO PETKA 
MED 18. IN 20. URO

V BRUNARICI OB NOGOMETNEM 
IGRIŠČU,KJER DOBITE TUDI

VSE POTREBNE INFORMACIJE.
PRIJAVE IN INFORMACIJE MOŽNE TUDI 

PO TELEFONU :
041 349 395,  031 682 768

   IN   070 701 404.
VABLJENI VSI NOGOMETNI 

NAVDUŠENCI. NK TERMIT-MORAVČE
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